

# 航 運 季 刊

創新版 第二十二卷 第二期

中華民國一〇二年六月三十日

## 目 錄



- 
- 以結構方程模式驗證轉換障礙對顧客忠誠度影響之研究——以海運承攬運送業為例 1  
趙時樑、呂錦隆、張承先、陳伯全
- Using Structural Equation Modeling to Examine the Influence of Switching Barrier on Customer Loyalty for Ocean Freight Forwarders  
Shih-Liang Chao、Jin-Long Lu、Chen-Shien Chang、Bo-Chuan Chen
- 
- 我國水陸兩用運具運送契約責任之初探 19  
于惠蓉、蔡宛蒨
- A Study on the Carrier's Liability of the Amphibious Vehicle in Taiwan  
Hui-Lung Yu、Wan-Chien Tsai
- 
- 應用層級分析法於臺灣地區國際快遞公司之評選 43  
趙清成、陳雅麗、莊雅竹
- Carrier Selection of Express Mail Service in Taiwan - An Application of Analytic Hierarchy Process  
Chin-Cheng Chao、Yia-Li Chen、Ya-Chu Chuang
- 
- 海運承攬業員工工作價值觀、工作-家庭衝突與工作績效關聯性之研究 61  
連淑君、管雪惠、薛應敏
- A Study on the Relationships among Work Values, Work-Family Conflict and Job Performance in Ocean Freight Forwarders  
Shou-Chun Lien、Hsueh-Hui Kuan、Ying-Min Hsuen
- 
- 臺灣散裝航運類股指數與波羅的海綜合運價指數關聯性分析 85  
周明道、陳鵬百
- An Analysis of the Relationships between Taiwan Bulk Shipping Stock Index and Baltic Dry Index  
Ming-Tao Chou、Peng-Bai Chen